
SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Torsdag den 21. november 2024 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Mødeindkaldelse Dato: 21-11-2024 Tid: 17.30-20.30 

Mødested Lundehusskolen  

Medbring  

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Forældrerepræsentanter:  

• Kristina Helene Werner Andersen  

• Lone Buch 

• Nina Boelslund Nielsen (KKFO-repræsentant) 

• Lumnije Can Kamilji 

• Nanna Groving Lauesgaard 

• Lina Walid Neiwes Ahmad Kharroubi 

• Karen Mette Fog Pedersen  
Medarbejderrepræsentanter:  

• Stine Louise Dath Pradella (Pædagog - Lundehuset) 

• Susanne Mølgaard Sandberg (Lærer - Lundehusskolen) 
Elevrådsrepræsentanter:  

• Mathias 

• Metta  
Eksterne medlem 

• Thomas Lindstrøm Budtz Graae (Fritidscenterleder)  
 

Tilstede:   

Afbud:  

Ikke meldt afbud: Kristina 

Referent  Bodil 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

17.30 - 17.35  1. Godkendelse af dagsorden og referat.   
Flytter rundt på punkt 5 og 6 

Godkendelse   KP 

17.35 - 18.00 2. Nyt fra elevrådet og opsamling  Orientering  Eleverne 

Referat af 
orienteringen 

Store elevråd 

Har talt om hvordan samarbejdet med det lille elevråd fungerer.  Alle var enige om 
at det fungerer godt, og at der er en god overgang fra det lille elevråd til det store. 

Der er en forespørgsel om at kunne få telefonen i den store pause om onsdagen, 
hvor der er fagdag.  

Opfølgning - Punktet vil blive drøftet når vi skal evaluere mobilpolitikken. 

Lille elevråd 

Mange forslag 

Ønske om at det kunne være nemmere at få boldene ned fra halvtaget ved Salen – 
evt et nyt halvtag, der hælder.  

Opfølgning - Det vil være for dyrt, men der kan laves en aftale med Mads og Per 
om at de en gang om måneden tager boldene ned. Elevrådet vil tænke i alternative 
løsninger - om man fx kan lave et net eller lignende. 

Ønsker at få nye borde – eller i det mindste kunne få dem indstillet.  

Opfølgning - Vi er opmærksomme på at medtænke det i budgettet, når det er 
muligt. 
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Ønsker at få en førstehjælpskasse ud i klasserne, så man ikke behøver at skulle op 
på kontoret hver gang.  

Opfølgning -De er allerede bestilt og kommer snart ud i klasserne 

D. 9. januar holder det lille elevråd sammen med det store elevråd en nytårskur 

Ønske om at gardinerne bliver udskiftet, da der kommer meget lys igennem.  

Opfølgning - Dette bliver meget dyrt. 

Toiletterne er klamme 

Opfølgning - der er lavet en plan, se nedenfor 

Grundlæggende tænkes følgende tiltag udført:  

• Nye PUR-gulve med opkant, svarende til eksisterende flisekant. Farve: 
Vælges ifm. opstart i samråd med jer 

• Servicegennemgang af alle indbygningscisterner og trykknapper hertil 

• Grundrengøring og polering af WC skål 

• Nye toiletsæder 

• Ny sanitet i toiletkerner (håndvaske), inkl. nye afløbsføringer i krom. 

• Beskadiget dørblade udskiftes 1:1 

• Ny let inventar (papir- og sæbedispensere, skraldespande, m.v.). Placeres 
iht. princip vist i toiletguiden.  

• Maling af eksisterende overflader, træværk og rør. Farve: Som 
eksisterende (med mindre i ønsker noget andet?) 

• Nye belysningsarmaturer over spejl  

• Generelle murer-reparationer (defekte fliser, huller, revner i murværk, mv.) 

• Rens af eksisterende ventilationskanaler og udsugningsventiler 

• Demontering af alle unødvendige knager, skruer, mv. 

• Nye låse og dørgreb 

• Nye spejle i en mindre bredde, så sæbedispenser kan placeres ved siden 
af spejl og over håndvasken.  

• Komplet rengøring af alle overflader 
 
Der bliver ved med at være rengøring af toiletterne to gange om dagen i sydfløjen 
 
Forslag om at man fx i HD kan fremstille puder, så man kan sidde bedre. Måske der 
også kan være nogle ambassadører der laver reparationer på ting der går i stykker. 
Medtænke Verdensmålene om bæredygtighed - så vi ikke bare køber nyt.  

 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

17.50 - 18.15  3. Overgange fra 5.-6. (4.-7.), Drøftelse   Kim  

Baggrund Skolebestyrelsen har ønsket overgange som et tema på skolebestyrelsesmøderne.  

Formål Drøfte hvilke tematikker der hører under dette emne set fra elevrådets perspektiv og 

hvordan elevrådet kan bidrage elevernes stemme ift. overgangen - Hvad fungerer, 

hvad udfordrer og hvad kan vi gøre bedre?  

Bilag  

Referat af 
drøftelse  

Elevrådet vil gerne gennemføre en undersøgelse ude i klassen og efterfølgende 
samle de indkomne inputs.  
 
Forslag om at CUR (Center for Ungdomsforskning) evt kunne gennemføre 
undersøgelsen. Thomas indhenter en pris. 
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Tidspunkt  Emne  

18.15 - 18.45 PAUSE og mad 

 

 

 

 

 

Tidspunkt   Emne   Form   Ansvarlig   

19.15 -20.00   6. Vikardækning  Drøfte  Kim  

Baggrund  Skolebestyrelsen har ønsket, at brugen af vikar bliver drøftet i skolebestyrelsen evt. 
mhp. at udarbejde principper for vikardækning.  

Formål  Drøfte hvordan vi arbejder videre med temaet vikardækning og hvad det skal og kan 
munde ud i.  

Bilag   

Referat af 
drøftelsen   

Forslag til temaer 
Når der er vikardækning - hvad er forventningerne 
Rekruttering herunder fagfaglige kompetencer og relationskompetencer 
Hvordan bliver de klædt på til opgaven? 
Kommunikation til forældre - herunder også data omkring omfang af vikardækning 
Vikarens opgave Undervisning/ Underholdning/ Tilsyn? 
Vidensgrundlag – data/ software 
Tilknytning til skolen – også set i lyset af lærermangel 
Hvilke lektioner dækkes? (ressourcetimer, holdtimer) 
Procedurer ved fravær i en klasse kendt og ukendt (fx kommunikation til forældre, 
hvornår skal der kommunikeres ud til forældrene) 
Strategi ved fravær - hvordan kan vi dække med flere kendte voksne 
Årsager til fravær 
Hvad er forventningerne til indholdet i vikartimerne 
 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.45 - 19.05 4. Økonomi – 3. prognose  Orientering og 
drøftelse   

  

Baggrund Økonomi er et fast punkt hvert kvartal  

Formål Orientering og drøftelse af skolen økonomiske situation   

Bilag “Ledelsesinfo - Lundehusskolen 3. prognose” 

Referat af 
drøftelse  

 De overskrifter der var savnet i den sidste prognose er kommet med nu og indgik i 
orienteringen.  
 
 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

19.05- 19.15 5. Skolens ferieplan   Drøftelse og 
beslutning  

Kim 

Baggrund Skolebestyrelsen skal godkende skolens ferieplan for det kommende skoleår 2025-

2026. Dr skal være 200 skoledage i et skoleår.  

Formål Drøfte og godkende skolens ferieplan for skoleåret 2025-2026  

Bilag ”Skolekalender 2025-2026” og ” Vejledende ferieplan 2025-2026” 

Referat af 
drøftelse  

Skolekalender er enstemmigt godkendt.  

Forslag om at Lundehuset kan lave en eller flere lange skoledage, for at kunne 

bibeholde d. 22. december som en fridag.  

Forslag om at skolelørdag ligger d. 30. Maj – opmærksomhed på at det bliver 

kommunikeret ud hurtigst muligt.  

En opfordring fra SB om at der bliver meldt så mange kendte dage ude som muligt 

fra skoleårets start. 

Forældremøder, skole - hjem- samtaler, skolelørdag, osv. 
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Der blev drøftet, hvor vigtigt det er med kommunikation til forældrene ved 
længerevarende fravær.  
Forslag om at man evt. vil kunne rekruttere pædagoger fra KKFO eller klub til at være 
vikar. Fordelen vil være, at de kender eleverne. Det kræver at der er pædagoger der 
ønsker at gå op i tid.  
 
Vi gennemgik hvordan vikardækningen fungerer i dag. 
 
Vi drøftede hvilken data der er brug for – fx hvordan ser vikarforbruget ud på 
sammenlignelige skoler, hvordan ser sygefraværet ud over en længerevarende 
periode 
 
Der skal nedsættes en arbejdsgruppe, som laver et udkast til, hvordan vi arbejder 
videre med udarbejdelse af principperne. Hvad gør vi allerede og hvad er nyt.  
Kan vi lade os inspirere af andres gode erfaringer? Fx også Lundehuset som har 
brugt buffertimer. 
 
Lumnije, Karen Mette, Kim og Bodil 
Første mødedag bliver i det nye skoleår 

 
 

Tidspunkt 
20.00-20.10 

7. Orientering fra:  

• medarbejdere  

• forperson og øvrige bestyrelsesmedlemmer 

• ledelsen 

Referat af 
orienteringen 

Der er ikke nyt fra medarbejderne 

Der er et ridehold der ikke er fyldt op i klubben – spred det glade budskab. 

Mødet den 24. april er ikke et fælles temamøde for skoler på Nørrebro-Bispebjerg, 

men et Dialogmøde mellem BUU og skolebestyrelserne 

Temauge – vi har haft temauge i uge 45 med fernisering om fredagen for forældre 

og børn. Der var et stort fremmøde. 
 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

20.10 - 20.25 10. Henvendelse fra forældre   Orientering og 

drøftelse   

Nina  

Referat af 
orienteringen 

Der er ingen henvendelser – alene henvendelser omkring indskrivning på skolen.  

 

Tidspunkt  Emne  

20.25 - 20.30 11. Eventuelt:  

12. Punkter til kommende møder:  

• Valg af ordstyrer og mødeleder: Ordstyrer Susanne, Mødeleder Lone  

• Opfølgning på eventuelt fra sidste SB-møde 

 
 
 


